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Abstract (en)
[origin: WO9010684A1] Process for eliminating mercury and possibly arsenic from hydrocarbon fillers containing mercury and sulphur, characterized
in that said filler is made to pass through in the presence of hydrogen and contact an arsenic-capturing body ('catalyst') having catalytic properties,
said 'catalyst' containing at least one metal of the group consisting of nickel, cobalt, iron, palladium and platinum, at least one metal of the group
consisting of chromium, molybdenum, tungsten and uranium and an active phase support, whereby said 'catalyst' is followed on the same filler path
by, or is combined with, a mercury-capturing body containing a sulphide of at least one metal of the copper, iron and silver group or sulphur and an
active phase support.

Abstract (fr)
Procédé d'élimination du mercure et éventuellement d'arsenic dans les charges d'hydrocarbures contenant mercure et soufre, caractérisé en ce
que l'on fait passer, sous hydrogène, ladite charge au contact d'une masse de captation d'arsenic à propriétés catalytiques renfermant au moins
un métal du groupe formé par nickel, cobalt, fer, palladium et platine, au moins un métal du groupe formé par chrome, molybdène, tungstène et
uranium et un support de phase active, ladite masse étant suivie sur le trajet de la charge de, ou mélangée à, une masse de captation du mercure
renfermant un sulfure d'au moins un métal du groupe cuivre, fer et argent ou du soufre et un support de phase active.
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